
zAl<LN ecl 5. SJEDNICE SKoLSKoc oDBoRA sREDNJE SKoLE c AZMA, 23 .12.2021 .
GODINE

Podetak sjednice u 10.00 sati.

Sjednici nazole: Gredelj Matea, Kezele Dijana, Jandii Gordana, Babi6 Markovi6 Elvira, Vojkovi6
Ivana, Sudarevi6 DraLen- dlanovi Skolskog odbora

-Ostali nazolni: Irena Pavlovi6, ravnateljica Skole, TatjanaKalaba, voditeljica radunovodstva, Visnja
Sudarevi6, tajnica Skole

Sjednici ne nazodi Ljiljana Klobudar, dlanica SO, unaprijed ispridala svoj izostanak

Kvorum za pr av ov allano odludivanj e postoj i.

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skokkog odbora (28.10.2021.), izvjestiteljica
Matea Gredelj, predsjednica Skohkog odbora

2. Prijedlog rebalansa Financijskog plana za202l. godinu, izvjestitelji caTatjanaKalaba,
vo ditelj ica radunovodstva Srednj e Skole dazma

3. Prijedlog FinancijskoEplanazg2022. godinu, izvjestiteljicaTatjanaKalaba, voditeljica
radunovodstva Srednje Skole dazma

4. Prijedlog rje5avanja problema prometnog poligona, izvjestiteljica ravnateljica Irena
Pavlovi6

5. Razna pitanja i prijedlozi

Adl) Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skolskog odbora (28.10.2021.), izvjestiteljica
Matea Gredelj, predsjednica Skokkog odbora
Tajnica Skole: u zapisniku sjednice odrZane 28.I0.2021treba izvr5iti ispravak tako da zapisnik
glasi,,Zapisnik 4. sjednice Skolskog odbora Srednje Skole eazma,28.10.202l. godine*.
Primj edba usvoj ena. Zapisnik j edno glasno usvoj en.

Ad2) Prijedlog rebalansa Financijskog p,lana za202L godinu, izvjestitelji caTatlanaKalaba,
voditelj ica radunovodstva Srednj e Skole Cazma
Rebalans Financij sko g plana usvoj en j edno glasno.

Ad3) Prijedlog Financijskog plana 2a2022. godinu, izvjestiteljicaTatjanaKalaba, voditeljica
radunovodstva Srednje Skole iazma
Financij ski plan usvoj en j ednoglasno.

Ad4) Prijedlog rje5avanja problema prometnog poligona, izvjestiteljica Irena pavlovi6,
rarmateljica Skole
Skolski odbor suglasan je s prijedlogom ravnateljice i daje svoju suglasnost za pokretanje
postupka uredenja poligona namijenjenog obuci udenika-vozai,imotdmogvozila.

Ad5) Razna pitanja i prijedlozi
Obzirom da vi5e nema pitanja ni

ZAPISNIdARKA
ViSnja Sudarevi6

sluZbeni dio sjednice zavrlavau 10.40 sati.

PREDSJEDNICA STOTSTOG ODBORA
Matea Gredelj

prijedloga,

?"ry


